
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBLJANA-SlSKA
Zbor krajevnih skupnosti
Datum: 6. 10. 1981
Št.: 1-06-3/78-592/81

SKRAJŠANI ZAPISNIK

43. seje zbora krajevnih skupnosti, ki je bila v sredo dne
30. 9. 1981 po skupnem zasedanju ob 20. uri v mali sejni
dvorani skupščine občine Ljubljana-Šiška, Trg prekomor-
skih brigad 1.

Sejo je vodila predsednica zbora tov. Maruška Letnar
in predlagala naslednji

dnevni red:
1. Izvolitev komisije za verifikacijo pooblastil in ugoto-

vitev skiepčnosti zbora krajevnih skupnosti
2. Potrditev zapisnika 42. seje zbora krajevnih skupnosti
3. Predlogi in vprašanja delegatov
4. Osnutek odloka o podstanovanjskih razmerjih
5. Informacija o realizaciji samoupravnega sporazuma

o načinu združevanja in uporabe sredstev za financiranje
planov in programov razvoja krajevnih skupnosti v občini
Ljubljana-Šiška, financiranih iz združenih sredstev delav-
cev TOZD in drugih delovnih skupnosti za leto 1980

6. Predlog dogovora o skupnih osnovah in merilih za
določitev odškodnine zaradi spremembe namembnosti
kmetijskega zemljišča ali gozda

— Osnutek odloka o spremembi odloka o odškodnini
zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča

7. Predlog odloka o sprejetju programskega in tehnič-
nega zazidalnega načrta za del otokov ŠS 9/2 in šR 6 ob
Koseškem bajerju

8. Osnutek rebalansa proračuna občine Ljubljana-šiška
za leto 1981

9. Sklep za odpravo poškodb na cesti Zbilje—Podreča,
ki so nastale zaradi zmrzali v zimi 1930—1981, da se iz
sredstev rezerv proračuna občine Ljubljana-Šiška določijo
sredstva v višini 2,000.000 din

10. Predlog odloka o sprejetju programskega in tehnič-
nega dela ZN za zazidalne otoke šS 113/2 Dvor in šS
115/2, 3 Stanežiče

Tako predlagani dnevni red so delegati zbora krajev-
nih skupnosti soglasno sprejeli.

K 1. točki dnevnega reda:

IZVOLITEV KOMISIJE ZA VERIFIKACIJO POOBLASTIL
IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI ZBORA KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

Predsednica zbora je v verifikacijsko komisijo predla-
gala naslednje delegate:

1. Antona Einfalta — kot predsednika,
2. Branka Popoviča — kot člana,
3. Matildo Kobentar — kot članico.
Ker delegati na predlagano verifikacijsko komisijo niso

imeli pripomb, so komisijo soglasno potrdili.
Tov. Anton Einfalt, predsednik verifikacijske komisije,

je podal naslednje poročilo o navzočnosti delegatov zbora
krajevnih skupnosti:

Zbor krajevnih skupnostl šteje 38 delegatskih mest. Na
seji je prisotnih 33 delegalov, 5 delegatov pa je odsotnih.

Odsotni so bili delegati iz naslednjih delegacij KS:
1. delegat delegacije KS Vižmarje-Brod,
2. delegat delegacije KS Sora,
3. delegat delegacije KS Vaše-Goričane,
4. delegat delegacije KS Bukovica-Šinkov turn,
5. delegat delegacije KS Trnovec-Topol.
Predsednica zbora je ugotovila, da je zbor krajevnih

skupnosti sklepčen, in nadaljevala sejo.

K 2. točki dnevnega reda:

POTRDITEV ZAPISNIKA 42. SEJE ZBORA KRAJEVNIH
SKUPNOSTI

Pisnih pripomb na zapisnik 42. seje zbora krajevnih
skupnostj nismo prejeli.

Ker delegati tudi na sami seji niso imeli pripomb na
zapisnik 42. seje zbora krajevnih skupnosti, je predsednica
predlagala, da potrdimo zapisnik 42. seje zbora krajevnih
skupnosti.

Zapisnik 42. seje zbora krajevnih skupnosti so delegati
zbora soglasno potrdili.

K 3. točki dnevnega reda:

PREDLOGI IN VPRAŠANJA DELEGATOV
Pisna delegatska vprašanja so posredovale delegacija

KS Na Jami, deiegacija KS Pirniče in delegacija KS Vo-
dice.

Na vsa pisna delegatska vprašanja bodo delegacije do-
bile pisni odgovor.

Delegatsko vprašanje KS Vodice se upošteva kot pri-
pombo na 8. tocko dnevnega reda.

Na sami seji ni bilo postavljenih delegatskih vprašanj.

K 4. točkj dnevnega reda:

OSNUTEK ODLOKA O PODSTANOVANJSKIH RAZMER-
JIH

Predsednica zbora je delegate seznanila, da so o tej
točki razpravljali:

Odbor za urbanizem, stanovanjsko in komunalno gospo-
darstvo

Odbor ugotavlja preveč pomanjkljivosti v osnutku od-
loka o podstanovanjskih razmerjih na območju Ijubljanskih
občin, saj smatra, da ta načelno ni v skladu z 206. in 225.
členom Ustave SRS.

Odbor podaja tudi naslednje načelne pripombe:
1. V osnutku odloka se krajevnim skupnostim nalagajo

pristojnosti, za katere smatramo, da niso sprejemljive,
2. V osnutku odloka se določa oprostitev plačevanja

davka od podnajemnine, kar ni predmet tega odloka,
3. Odbor sprašuje, kje je zakonska osnova za drugi od-

stavek 14. člena osnutka odloka.
Na osnovi ugotovitev odbor predlaga, da delegati v zbo-

ru občin in zboru združenega dela skupščine mesta Ljub-
Ijane ne podprejo sprejema osnutka odloka.

Normativno-pravna komisija
Komisija ugotavlja, da osnutek odloka ni usklajen z do-

ločili 81. člena Zakona o stanovanjskih razmerjih, in pred-
laga, da se predlagatelja obvesti o pomanjkljivostih odloka.

Komisija za družbeni nadzor
Komisija meni, da je v odloku potrebno črtati variantne

predloge, sam odlok pa uskladiti z 81. členom Zakona
o stanovanjskih razmerjih.

O tej točki je razpravljal tudi izvršni svet skupščine ob-
čine Ljubljana-Šiška.

Pisne pripombe na osnutek odloka o podstanovanjskih
razmerah so posredovale delegacije KS Komandant Stane,
KS Dravlje, KS Zg. šiška, KS Koseze ter delegacija KS
Bratov 3abnik.

Po razpravi, v kateri je sodeloval delegat KS Koseze
tov. Jože šetina, je predsednica predlagala v sprejem na-
slednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti pooblašča delegate, ki se bodo

udeležili seje zbora združenega dela in zbora občin Skup-
ščine mesta Ljubljane, da ne podprejo sprejema osnutka
odloka o podstanovanjskih razmerjih.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih skup-
nosti soglasno sprejeli.



K 5. točki dnevnega reda:

INFORMACIJA O REALIZACIJI SAMOUPRAVNEGA SPO-
RAZUMA 0 NAClNU ZDRUŽEVANJA IN UPORABE SRED-
STEV ZA FINANCIRANJE PLANOV IN PROGRAMOV RAZ-
VOJA KRAJEVNIH SKUPNOSTI V OBČINI LJUBLJANA-
ŠISKA, FINANCIRANIH IZ ZDRUŽENIH SREDSTEV DE-
LAVCEV TOZD IN DRUGIH DELOVNIH SKUPNOSTI ZA
LETO 1980

Uvodno obrazložitev k tej točki dnevnega reda je podal
lov. Janez Kralj, član IS.

0 tej točki dnevnega reda so razpravljali:

Odbor za finance in proračun
Informacijo sprejme na znanje in soglaša s stališči Iz-

vršnega sveta. Pripominja pa, da je bilo gradivo objav-
Ijeno dokaj pozno, da so zbrana sredstva v letu 1980 re-
lativno nizka, le od okoli 22.000 zaposlenih, čeprav je v
občini dokaj več zaposlenih in bi bilo primerno poskrbeti
za doslednejšo izterjavo oziroma doslednejše izvajanje
sporazuma. Zato odbor priporoča vsem delegatom zbora,
da v svojem okolju poskrbijo za spoštovanje sporazuma
in poravnavo sprejetih obveznosti.

Odbor za družbenoekonomske odnose, odbor za druž-
benoekonomski razvoj in Komisija za spremljanje izvajanja
zakona o združenem delu

Prisotni so obravnavali poročilo za leto 1980 in plan
za leto 1981 in sprejeli oba dokumenta na znanje. Meni-
mo pa, da sedanjj način zbiranja sredstev ni primeren za
novo srednjeročno obdobje in ni popolnoma v skladu z
uslavo in zakonom o združenem deiu, zato bi bilo po-
trebno poiskati drug način zagotavljanja sredstev za te
namene, kar naj bi vsebovala resolucija in plan za leto
1982.

Pisne pripombe so posredovale delegacija KS Koseze,
delegacija KS Na Jami, delegacija KS Ljubo Šercer in
delegacija KS Medvode.

V razpravi so sodelovali:
— tov. Josip Usmijani — delegat delegacije KS Ljubo

Šercer,
— tov. Jože Šetina — delegat delegacije KS Koseze,

— tov. Andrej Grželj — delegat delegacije KS Koman-
dant Stane.

Po končani razpravi je predsednica predlagala v spre-
jem naslednje

sklepe:
1. Zbor krajevnih skupnostj sprejema informacijo o re-

alizaciji samoupravnega sporazuma o načinu združevanja
in uporabe sredstev za financiranje planov in programov
razvoja krajevnih skupnosti v občini Ljubljana-šiška, finan-
ciranih iz združenih sredstev delavcev TOZD in drugih
d: lovnih skupnosti za leto 1980.

2. Zbor krajevnih skupnosti zadolžuje davčno upravo
skupščine občine Ljubljana-šiška, da pri ugotavljanju ce-
lotnega dohodka in čistega dohodka zavezancev poskrb!
tudi za realizacijo sprejetih obveznosti po tem sporazumu.

3. Zbor krajevnih skupnosti predlaga usklajen predlog
enotnega plana razvoja KS v občini Ljubljana-Šiška pod-
pisnikom, da ga sprejmejo kot predlog.

4. Zbor krajevnih skupnosli priporoča vsem krajevnim
skupnostim, da trošijo namenska sredstva smotrno in
skladno s programom.

Tako predlagane sklepe so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.

K 6. točki dnevnega reda:

PREDLOG DOGOVORA O SKUPNIH OSNOVAH IN ME-
RILIH ZA DOLOČITEV ODŠKODNINE ZARADI SPREMEM-
BE NAMEMBNOSTI KMETIJSKEGA ZEMLJIŠČA ALI
GOZDA

— Osnutek odloka o spremembi odloka o odškodninl
zaradi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča

O tej točkl dnevnega reda so razpravljall:
Odbor za finance In proračun
Odbor priporoča pristop k dogovoru in sprejema odlok

o odškodnini pri spremembl namembnosti kmetijskega
zemljišča, ker meni, da je prl krčenju kmetijskega zem-
Ijišča potrebno zagotoviti primerna sredstva, s katerimi bi
se usposobile nove pridelovalne površine.

Odbor za družbenoekonomske odnose, odbor za druž-
benoekonomski razvoj in Komisija za spremljanje ures-
ničevanja zakona o združenem delu

Na predlog dogovora o skupnih osnovah in merilih za
določitev odškodnine zaradj sprememb; namembnosti
kmetijskega zemljišča ali gozda in na osnutek odloka o
spremembi odloka o odškodnini zaradi spremembe na-
membnosti kmetijskega zemljišča člani nimajo pripomb.
Sprejet je bil sklep, da se zboroma priporoča, da skupšči-
na občine pristopi k dogovoru in da sprejmeta predlagani
osnutek odloka.

V razpravi so sodelovali:
— tov. Alojz Gruden, delegat delegacije KS Litostroj,
— tov. Marjan Hostnik, član Izvršnega sveta,
— tov. ing. Ludvik Vrhovc, delegat delegacije KS dr.

Petra Držaja,
— tov. ing. Stane Bradeško, delegat delegacije KS Li-

tostroj.
Pisnih pripomb delegacije krajevnih skupnosti niso po-

sredovale.
Po končani razpravi je predsednica predlagala v spre-

jem naslednje
sklepe:

1. Zbor krajevnih skupnosti pristopa k dogovoru o
skupnih osnovah in merilih za določitev odškodnine za-
radi spremembe namembnosti kmetijskega zemljišča ali
gozda.

2. Zbor krajevnih skupnosti pooblašča izvršni svet skup-
ščine občine Ljubljana-Šiška, da podpiše dogovor.

3. Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek o spre-
membi odloka o odškodnini zaradi spremembe namemb-
nosti kmetijskega zemljišča.

Tako predlagani sklepi so bili soglasno sprejeti.

K 7. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA O SPREJETJU PROGRAMSKEGA IN
TEHNIČNEGA DELA ZAZIDALNEGA NAČRTA ZA DEL
OTOKOV ŠS 9/2 in ŠR6 OB KOSEŠKEM BAJERJU

O tej točki dnevnega reda so razpravljali:

Odbor za urbanizetn, stanovanjsko in komunalno go-
spodarstvo

Odbor na predlog nima pripomb in predlaga delegatski
skupščini, da ga sprejme.

Odbor za družbenoekonomske odnose, odbor za druž-
benoekonomski razvoj in Komislja za spremljanfe uresni-
čevanja zakona o združenem delu

Priporočajo sprejem odloka o sprejetju programskega in
tehničnega zazidalnega načrta za del otokov šS 9/2 in
ŠR 6 ob Koseškem bajerju.

Pisno pripombo na to točko dnevnega reda je posre-
dovala delegacija KS Koseze.

V razpravi je sodeloval tov. Jože Šetina, delegat dele-
gacije KS Koseze.

Po končani razpravi je predsednica zbora predlagala
v sprejem naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o

sprejetju programskega in tehničnega dela zazidalnega
načrta za del otoka ŠS 9/2 in SR6 ob Koseškem bajerju.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.

K 8. točki dnevnega reda:

OSNUTEK REBALANSA PRORAČUNA OBČINE LJUB-
LJANA-ŠIŠKA ZA LETO 1981

Uvodno obrazložitev k tej točkj je podal tov. Aleksander
Vavpotič, član IS.

Tov. Vavpotič je delegate zbora obvestil, da je v gradivu
prišlo do napake, in sicer na strani 36, v točki 4 manjka
postavka »Ureditev ulice Milčinskega, 1 milijon dinarjev«.

O tej točki dnevnega reda je razpravljal
Odbor za finance in proračun
Odbor podpira sprejem osnutka rebalansa proračuna In

istočasno priporoča, da se zmanjšanje proračuna za 2 %
uskladi z drugimi občinami v Ljubljani, in to tako, da bi
bili vsi glavni nameni sorazmerno obremenjeni in ne le
sredstva za ceste.



Pisne pripombe na- to točko dnevnega reda sta posre-
dovalj deiegacija KS Koseze in delegacija KS Vodice —
kot delegatsko vprašanje.

V razpravi je sodeloval tov. Andrej Grželj, delegat de-
legacije KS Komandant Stane.

Po končani razprav. je predsednica predlagala zboru
v sprejem naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema osnutek rebalansa

proračuna občine Ljubljana-Šiška za leto 1981, tako da
se v rebalansu upošteva zahtevek KS Vodice.

Sklep je bil soglasno sprejet.

K 9. točki dnevnega reda:

SKLEP ZA ODPRAVO POŠKODB NA CESTI ZBILJE—
PODRECA, Kl SO NASTALE ZARADI ZMRZALI V ZIMI
1980—1981, DA SE IZ SREDSTEV REZERV PRORAČUNA
OBCINE LJUBLJANA-SIŠKA DOLOClJO SREDSTVA V VI-
ŠINI 2,000.000 DIN

O tej točki dnevnega reda sta razpravljala

Odbor za finance in proračun
Odbor priporoča sprejem sklepa o uporabi sredstev re-

zerv za odpravo posledic zmrzali na cesti Zbilje—Podreča.

Normativno-pravna komisija
Normativno-pravna komisija na sklep nima pripomb.
Pisnih pripombnato točko dnevnega reda nismo prejeli.
Ker ni bilo razprave, je predsednica predlagala v spre-

jem naslednji
sklep:

Zbor krajevnih skupnosti sprejema sklep o odpravi po-
škodb na cesti Zbilje—Podreča, ki so nastale zaradi zmr-
zali v zimi 1980—1931.

Tako predlagani sklep so delegati zbora krajevnih
skupnosti soglasno sprejeli.

K 10. točki dnevnega reda:

PREDLOG ODLOKA O SPREJETJU PROGRAMSKEGA
IN TEHNICNEGA DELA ZAZIDALNEGA NAČRTA ZA ZA-
ZIDALNE OTOKE ŠS 113/2 DVOR IN SS 115/2, 3 Stanežiče

Pisno pripombo na to točko dnevnega reda je posre-
dovala delegacija KS Stanežiče-Medno.

Ker ni bilo razprave, je predsednica predlagala v spre-
jem naslednji

sklep:
Zbor krajevnih skupnosti sprejema predlog odloka o

sprejetju programskega in tehničnega dela zazidalnega
načrta za zazidalne otoke šS 113/2 Dvor in SS 115/2, 3
Stanežiče.

Tako predlagani sklep je bil soglasno sprejet.

Seja je bila zaključena ob 21. uri.

Tajnica zbora KS
Aienka Stanič, I. r.

Predsednica zbora
krajevnih skupnosti

Maruška Letnar, I. r.


